
Fra: Hege Eide Vik 
Sendt: tirsdag 25. august 2020 10:13 
Til: edvin@hesjedal.org; Atle Fasteland; Lin Tove Thomassen; Helge Berset 
Emne: Henvendelse til Bygdeutviklingsutvalet 
 
 
Hei, fekk denne på sms i dag: 
 
Hei! Såg at du etterlyste innspel vedk. bygdeutvikling, og sjølv om dette er litt på sida, så vil eg gjerne 
koma med fylgjande innspel: eg synes Vaksdal kommune bør skaffa seg ordførarkjede! Landet rundt 
ser ein at når ordføraren framstår i ymse offisielle oppdrag, ja, så ser ein kven som er ordførar. Det 
hadde vore veldig kjekt å sjå det same i vår kommune. Mvh. Margot Langhelle 
 
Mitt svar: 
 
Hei Margot, takk for innspelet ditt. Eg skal sende det vidare til Bygdeutviklingsutvalet. Mvh Hege Eide 
Vik 
 
 
Helsing Hege 
 
Sendt fra min iPhone 


